
Øyer kommune 

 

 

MØTEPROTOKOLL 
 

Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne mm 
FELLES MØTE MED ELDRERÅDET 

Møtested: Rådhuset - møterom Lågen     
Møtedato: 12.03.2018 Tid: 13:00 - 15:15 

 
 
Funksjon Navn Forfall 
Leder John Berge  
Medlem Arne Bueie  
Medlem Nina Bakkestuen Skjolden Forfall 
Medlem Reidun Synnøve Brustuen  
Nestleder Anne Magnhild Braastad Lie  
 
 
 
 
Merknader:   
Felles møte med Eldrerådet. Leder i Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne mm 
John Berge ledet møtet for begge råd. Formannskapssekretær Laila Odden førte protokollen. 
 
Sektorleder for Familie og inkludering Gerd Hvoslef møtte og svarte på spørsmål i sak 1/18. 
 
Ingen merknader til innkallingen. 
Ingen merknader til sakslista. 
Ingen merknader til protokollen fra forrige møte. 
 
 
Høring – Reguleringsplan for Mosetertoppen: 
Leder John Berge orienterte om behandlingen i Planutvalget 23.01.2018. 
 
 
Eventuelt: 
Reidun Synnøve Brustuen hadde sendt inn spørsmål til sekretær i Rådet for mennesker med 
nedsatt funksjonsevne mm om rutiner ang fastleger. Gerd Hvoslef svarte på spørsmålene. 
 
Reidun Synnøve Brustuen la frem synspunkter på utbedringer ved legekontoret i Øyer som 
støttes av de to rådene: 

- Ledende linjer for svaksynte 
- Plassering av møbler på venterommet 
- Glass skyvedør ved info-skranken er lett å gå rett på, også for ikke-svaksynte 
- Mindre ventetid på telefonhenvendelser 
- Merking av handicap-parkering (også når det er snø) 

 
Arnfinn Gillebo la frem synspunkter om parkering generelt ved Øyer legekontor. 
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Arne Bueie stilte spørsmål om servering av middag ved Bakketun bosenter på lørdager. 
 
John Berge 
Leder 
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SAKSLISTE 
 
Saksnr. Arkivsaksnr.     
  Tittel 

 
  

1/18 17/2070     
  FRAMTIDIG FASTLEGESTRUKTUR - UTVIDET SAKSFRAMLEGG 
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1/18   
FRAMTIDIG FASTLEGESTRUKTUR - UTVIDET SAKSFRAMLEGG   
 
Rådmannens forslag til innstilling: 
 

1. Kommunestyret vedtar at fastlegetjenesten i kommunen samles til et felles 

fastlegekontor i dagens fastlegekontor i Øyer sentrum.  

 

2. Kommunestyret vedtar at valg av økonomisk driftsmodell i fastlegetjenesten 

delegeres rådmannen.   

 
3. Kommunestyret vedtar at enhet Psykisk helse og rus og enhet Hjemmetjenesten tar i 

bruk ledige lokalene på Tretten (fastlege kontor). 

 

4. Kommunestyret vedtar at bygningen kommunen eier i Øvregate som består av to 

leiligheter og dagens base for Tretten arbeidslag av Hjemmetjeneste tilbys Øyer 

Kommunale Boligstiftelsen (ØKB). Kommunestyret delegerer gjennomføringen av 

salget til rådmannen. 

 

5. Kommunestyret vedtar at selvstendig næringsdrivende fysioterapeuter med 

driftshjemmel fra kommunen (Tretten sogn) tilbys lokaler som tilsvarer ca 184 kvm i 

underetasjen til «Kontorbygget på Tretten». Fysioterapeutene tilbys samme leiepris 

pr kvm som selvstendig næringsdrivende fysioterapeuter med kommunal 

driftshjemmel betaler ved Øyer fastlegekontor. 

 

6. Kommunestyret vedtar at bevilgningen i investeringsbudsjettet for 2019 i forbindelse 

med utbedring av kontorbygget på Tretten blir stilt til disposisjon i 2018.   

 
Behandling: 
Arne Bueie (medlem i Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne mm) er leder av 
styret i Øyer kommunale boligstiftelse og reiste spørsmål om sin habilitet i saken. De to 
rådene vedtok at han erklæres inhabil. Arne Bueie fratrådte. 
 
Arnfinn Gillebo (medlem i Eldrerådet) er styremedlem i Øyer kommunale boligstiftelse og 
reiste spørsmål om sin habilitet i saken. De to rådene vedtok at han erklæres inhabil. Arnfinn 
Gillebo fratrådte. 
 
Saken ble drøftet og det ble foretatt avstemming for hvert enkelt punkt i rådmannens forslag 
til innstilling for en felles uttalelse for de to rådene( 6 representanter). 
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Punkt 1: 3 representanter støttet rådmannens innstilling og 3 representanter ønsket å 
opprettholde to legekontor i kommunen. Med leders dobbeltstemme ble rådmannens 
forslag til innstilling vedtatt med 4 mot 3 stemmer. 
 
Punkt 2: 4 representanter støtter rådmannens innstilling og 2 representanter ønsket at valg 
av økonomisk driftsmodell i fastlegetjenesten bestemmes av kommunestyret. Rådmannens 
forslag til innstilling ble vedtatt med 4 mot 2 stemmer. 
 
Punkt 3-6: Rådmannen forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne mm og Eldrerådet ga følgende uttalelse: 
 
Rådet for menneske med nedsatt funksjonsevne mm og Eldrerådet støtter rådmannens 
forslag til innstilling i saken om framtidig legestruktur. 
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